
تيم ملي واليبال ايران بعد از نمايشي مقتدرانه در انتخابي المپيك ژاپن و كسب سهميه 
المپيك، صبح روز گذشته به وطن بازگشت و با استقبالي باشكوه نيز مواجه شد.  وزير 
ورزش و رئيس كميته ملي المپيك هم در مراس��م حضور داشتند. كيومرث هاشمي 
همانطور كه از قبل هم گفته بود: »تا عرق بازيكنان خشك نشده، پاداش آنها را مي دهيم.« 
 پاداش بازيكنان تيم ملي را در قالب 14 چك 100 ميليون ريالي به معروف تحويل داد. 

تيم ملي اما در حالي وارد ايران شد كه لوزانو، به دليل حضور در كنار خانواده، 
 در اين سفر شاگردانش را همراهي نكرد و از ابتداي هفته آينده در تمرينات 

تيم ملي حاضر مي شود، اما محمد موسوي و شهرام محمودي نيز جزو 
غايبان بودند كه خوش خبر، سرپرست تيم مي گويد به دليل خستگي، 
 در فرودگاه خوابش��ان برده و جا مانده اند! شادي اما در چهره تك تك 
واليباليست هاي تيم ملي ايران از افتخارآفريني در جريان رقابت هاي 
انتخابي المپيك ديده مي شد. عادل غلامي معتقد است بازيكنان تيم 

ملي از جان براي كسب سهميه مايه گذاشتند. فرهاد قائمي،  بازيكن 
قدرتي تيم ملي مي گويد: »قول مي دهم موفقيت هاي واليبال ادامه پيدا 
كند.«  ميلاد عبادي پور تأكيد مي كند: »شك نداشتم با كسب سهميه بر 

مي گرديم.«  غفور از خوشحالي نمي داند احساساتش را چطور بيان كند. معروف اما مي گويد 
كه وقت خوشحالي نداريم و هيچ قولي بابت المپيك نمي دهم. البته حق هم با كاپيتان 
تيم ملي واليبال است. فرصت زيادي وجود ندارد كه تيم ملي بخواهد صرف خوشحالي 
كند. شاگردان لوزانو بايد خود را آماده المپيك كنند و خوابيدن در باد اين موفقيت و 
غرق شدن در شادي، مي تواند فرصت آماده سازي تيم را بگيرد. ضمن اينكه تيم ملي 
همانطور كه داورزني، رئيس فدراسيون اشاره مي كند، هفته آينده براي 
شركت در ليگ جهاني راهي برزيل خواهد شد: »بازيكنان در 10 سال 
گذشته زحمات زيادي كشيدند و با خودباوري و برنامه ريزي درست در 
زمره بهترين تيم هاي دنيا قرار گرفتند. هدف ما كسب سهميه المپيك 
بود كه اين رؤياي 52 ساله محقق ش��د. حالا هدف اوليه ما صعود از 
مرحله نخست المپيك و سپس قرار گرفتن در بين چهار تيم برتر است. 
ضمن اينكه از سكوي المپيك هم بدمان نمي آيد. قبل از المپيك اما ليگ 
جهاني را را در پيش داريم و اين نويد را مي دهيم كه فرصت به بازيكنان 
جديد داده خواهد شد تا به تيم ملي كمك كنند و تيم ملي بتواند با شرايط 

خوبي راهي المپيك ريو شود تا بتواند به مرحله دوم راه يابد.«

كمك مي كنم ريكرو سهميه المپيك بگيرد
زهرا نعمتي پرچمدار بازي هاي المپيك با 
اظهار اميدواري نسبت به كسب سهميه 
تيمي كمانداران ريكرو در آنتاليا تركيه 
گفت: »تيم براي كسب سهميه شرايط 
بسيار خوبي دارد و من اميدوارم با حضور 
خود در جمع كمانداران ش��رايط كسب 
س��هميه در تركيه را فراهم كنم. در ش��رايط بس��يار خوبي قرار 
دارم و تيم ش��رايط بس��يار خوبي براي حضور در بازي هاي جام 
جهاني آنتالياي تركيه دارد. هيچ مش��كلي وجود ندارد و ما اميد 
زيادي براي كسب س��هميه تيمي در هم در بخش آقايان و هم 
بانوان داريم. هدف من فقط حضور موفق در بازي هاي المپيك و 
اميدوارم بعد از مسابقه هاي آنتاليا تركيه به اوج آمادگي برسم و به 

تيم براي كسب سهميه تيمي كمك كنم.«

مدير ورزشي كجا و مدير فوتبالي كجا!
فوتبال ورزش عجيبي است، نه به صرف اينكه 22 نفر در زمين چمن 
يا خاكي به دنبال توپي مي دوند و 90 دقيقه تلاش مي كنند تا فاتح از 
اين ميدان بيرون آيند، بلكه به خاطر مسائل پيراموني و منحصر به فرد 
آن،  حاشيه هاي فوتبال اينقدر تأثيرگذار است كه حتي آدم ها را عوض 
مي كند.  بله اين حواشي تمام نشدني نه تنها روي اصل اين ورزش مؤثر 
است كه آدم هاي درگير آن را نيز زيرورو مي كند به خصوص اگر مسئول 
باشي و در متن اين حواشي قرار داشته باشي. محمد رويانيان را همه به 
ياد دارند. حواشي فوتبال و باشگاه پرسپوليس از رويانيان آدمي ساخت 
متفاوت با آنچه كه از او سراغ داشتيم، سردار اينقدر در اين حواشي پيش 
رفت كه امروز حتي وقتي كه هيچ سمتي نه در ورزش و نه در نيروهاي 

مسلح را عهده دار نيست، نمي تواند دل از فوتبال بكند.
رويانيان را مثال زديم چون از بدنه ورزش نبود و بنا به هر دليلي به ورزش 
اضافه ش��د و اينگونه تغيير كرد، اما فوتبال ايران اين روزها شاهد تغيير 
چهره هاي مردي است كه جامعه ورزش كش��ور از او جز پشتكار، تعهد 
كاري و اثرگذاري در رشته هاي مدال آور المپيكي سراغ ندارد. عادت كرده 
بوديم كه بهرام افشارزاده را در مقام مسئوليت هاي كميته ملي المپيك 
و حتي وزارت ورزش ببينيم، اما فوتبال بن��ا به دلايلي كه هنوز هم براي 
خيلي ها نامشخص است او را به سمت خود كشاند و مدير دلسوز ورزش 
ايران دانسته يا ندانسته شد مديرعامل يكي از بزرگ ترين و پرحاشيه ترين 
باشگاه هاي فوتبال كشور. آنچه امروز از بهرام افشارزاده مي بينيم تصويري 
است كاملًا متفاوت با آنچه كه از او در كميته ملي المپيك، وزنه برداري و 
بقيه مسئوليت هاي پيرمرد بزرگ ورزش ايران در دوران خدمتگزاري اش 
در ورزش ديده ايم. بهرام افشارزاده بي ترديد با تمامي مديران عامل باشگاه 
استقلال متفاوت است. شخصيت و وزن اين مدير توانمند كشور به هيچ 
عنوان قابل مقايسه با ساير مديران باشگاه آبي  نيست، نه اينكه آنها زحمت 
نكشيده و مستحق اين سمت نبوده باشند، خير، بلكه نام افشارزاده اينقدر 
بزرگ بود كه وقتي كنار نام استقلال قرار گرفت خيلي ها تصور روزهاي 
طلايي داشتند و البته همان زمان هم برخي از يك اشتباه بزرگ صحبت 

مي كردند، عده كمي كه امروز حرفشان ثابت شده است.
بهرام افشارزاده خواس��ته يا ناخواس��ته امروز رقم بازيكناني را تا چند 
ميليارد بالا مي برد كه برخي اصلًا شناخته شده نيستند و برخي هم تا 
همين چند هفته قبل سرباز فراري محسوب مي شدند. اين عمل باعث 
حساس شدن وزير ورزش مي ش��ود و جلوگيري او از اين كار توهين 
هواداران استقلال به وزير را در پي دارد، اما افشارزاده مي گويد توهين 
به وزير ورزش توهين به من است، غافل از آنكه خود مسبب اصلي اين 
توهين هاس��ت. فوتبال پيرمرد بزرگ ورزش ايران را اين روزها اينقدر 
در خود غرق كرده كه اگر خوب نگاه كنيد روزي نيس��ت كه صحبت، 
گفت وگو، اظهارنظر يا نامه هاي احساس��ي آنچناني از او روي خروجي 
خبرگزاري ها قرار نگيرد. مردي كه حتي براي صحبت با او در خصوص 
ورزش بايد مدت ها انتظار مي كش��يدي تا سرانجام در يك صبح زود و 
همزمان با طلوع آفتاب موفق مي شدي دقايقي با او همكلام شوي. مرد 
بزرگ ورزش ايران اين روزها به راحت��ي از توهين هواداران تيمش به 
مديرعامل تيم رقيب چشم پوشي مي كند چون مي گويد چيزي نديده و 
ما اين را مي گذاريم به حساب شرايط خاص فوتبال كه كاملًا متفاوت تر 

از ساير رشته هاست و متأسفانه افشارزاده درگير آن شده است.
اين خاصيت فوتبال است كه آدم ها را عوض كند، كاري هم نمي توان انجام 
داد. مگر آنكه دستي پيدا شود و همانطور كه افشارزاده را به دامن فوتبال 
انداخت او را بيرون بياورد، شنيده مي شود كه او براي رياست ژيمناستيك 
ثبت نام كرده، هرچند خودش اينقدر درگير فوتبال شده كه دوست دارد اين 
موضوع را تكذيب كند، اما واقعيت اين است كه استقلال را خيلي ها مي توانند 
بگردانند ولي ورزش ايران به افشارزاده و امثال آن محتاج است. مديراني كه 
بدانند المپيك چيست و چه جايي است، افسوس كه ورزش ايران چنين 
مديري را درگير فوتبال باشگاهي كرده، فوتبالي كه كسي جز فساد، تباني، 

ضرر به بيت المال و شكست در رده باشگاهي چيزي از آن سراغ ندارد.

هيچبازيکنيکمترازيکميلياردقراردادنميبندد!
 آشفته بازار ميلياردي

در فصل نقل و انتقالات 
فصلنق�لوانتقالاتفوتبالايرانهمچونس�الهايگذش�تهبا
افزايشسرسامآورقيمتهاشروعشدهاس�ت.آشفتهبازاريکه
انتقالبازيک�ندرفوتبالايرانايجادميکن�د،يکيازمنحصربه
فردتريناتفاقاتياستکهدرهيچکجايدنيالنگهآنپيدانميشود.
درحاليکهقهرمانياستقلالخوزستانباکمترينهزينهتلنگري
برايفوتبالکشورمانبود،امابههمتمديرانباشگاههاکماکانرقم
قراردادههابهشکلنجوميدرحالافزايشهستند.تاجاييکهتيم
قهرمان،قادربهخريدبازيکنوپرکردنليستليگبرترخودنيست!

  آلزايمرمديران
زماني كه استقلال خوزستان با قدرت، جام قهرماني اين فصل را بالاي 
س��ر برد همه از انگيزه زياد، اتحاد تيمي و يك دست بودن بازيكنان و 
مربيان حرف مي زدند و مسئولان اين تيم را تحسين مي كردند. از طرفي 
موفقيت اين تيم جنوبي در ليگ برتر و در ليگي كه تيم هاي ميلياردي 
همواره به رقم قراردادهايشان مي نازيدند، ثابت كرد با دست خالي هم 
مي توان به اهداف بزرگ رسيد و افتخارات مهم را به دست آورد. منتها 
صحه گذاشتن بر اين واقعيت چند روز بيشتر تداوم نداشت و با شروع 
فصل نقل و انتقالات مديران باش��گاه هاي سرمايه دار به آلزايمر مزمن 
دچار شدند. انگار نه انگار كه تا همين يكي، دو هفته پيش تا اسم ويسي 
و شاگردانش مي آمد همه به به و چه چه مي كردند و او را به خاطر بستن 
تيمي ارزان قيمت و البته قوي مي س��تودند. حالا همان ها براي خريد 

بازيكن، رقم ها ميلياردي پيشنهاد مي دهند. 
  لجولجبازيورقمهايميلياردي

سال هاي سال است كه سرخابي هاي پايتخت با هم رقيب هستند و در 
اين راه و براي نشان دادن برتري خود از هيچ تلاشي فروگذار نمي كنند. 
بر زدن بازيكن تيم رقيب نيز از جمله رقابت هايي است كه متأسفانه هر 
فصل بدتر از فصل قبل مي شود. متأسفانه رقابت هاي بچگانه اين دو تيم 
نه تنها تمام شدني نيست بلكه هر بار با شكل و شمايلي تازه خودنمايي 
مي كند. اين بار آبي ها به خيال خود گوي س��بقت را از قرمزها ربودند. 
فرشيد باقري هافبك صباي قم در حالي كه در يك قدمي پرسپوليس 
بود به يكباره سر از اردوگاه آبي درآورد. پش��ت پرده اين اتفاق چيزي 
نيست جز دو برابر شدن رقم پيش��نهادي به اين بازيكن؛ باقري كه از 
پرسپوليسي ها پيشنهاد نيم ميلياردي داشت به يكباره با پيشنهاد يك 
ميلياردي استقلالي ها روبه رو شد و بي درنگ با عقد قرارداد دو ساله كار 
را يكسره كرد. بايد از افشارزاده اين سؤال را پرسيد كه آيا هافبك گمنام 
صبا آنقدر ارزشمند و درجه يك بوده كه براي به خدمت گرفتنش نيم 

ميليارد ناقابل از بودجه دولتي خود را خرج آن كرديد؟ 
  دستهايخاليبيبضاعتها

با شيوه اي كه تيم هاي تهراني و صنعتي در پيش گرفته اند، ساير تيم هاي 
حاضر در ليگ برتر را بايد بي بضاعت نامي��د. در بين 16 تيم حاضر در 
فصل آتي ليگ، تنها چند باشگاه توانايي خريدن بازيكنان ميلياردي را 
دارند؛ هرچند كه تيم هاي متمول نيز با خريدهاي نسنجيده هر سال بر 
بدهي هاي خود مي افزايند. تيمي چون استقلال خوزستان با وجود آنكه 
با قهرماني در ليگ لقب لستر ايران را به خود اختصاص داد، اما با افزايش 
قيمت ها توان خريد بازيك��ن براي فصل جديد را ندارد. پورموس��وي، 
سرمربي جديد استقلال خوزستان به آن اش��اره كرده است: »از شش 
سهميه ليگ برتر فقط يك سهميه را جذب كرديم و با توجه به بودجه 
باشگاه و همچنين قيمت بازيكنان، بعيد مي دانم سهميه ليگ برتري ما 
تكميل شود و بتوانيم شش بازيكن از ليگ برتر بگيريم. در حال حاضر 
دست روي هر بازيكني مي گذاريم، هيچ كدام از آنها كمتر از يك ميليارد 
نمي خواهند و اين شرايط براي ما سخت است. با اين حال تلاش مي كنيم 
براي فصل بعد تيم خوبي ببنديم و بازي هاي خوب��ي را انجام دهيم.« 
صنعت نفت آبادان ديگر تيم جنوبي هم دست كمي از استقلال خوزستان 
ندارد. مسئولان اين تيم هم منتظرند تا بلكه تب قراردادهاي ميلياردي 
فروكش كند و آنه��ا هم بتوانند بازيكنان مدنظ��ر را به خدمت بگيرند. 
متأسفانه شرايط ساير تيم ها هم بهتر از نمايندگان جنوبي نيست و آنها 

هم قرباني بودجه هاي سنگين تيم هاي صنعتي و دولتي مي شوند.

هرچند ك��ه حرف ه��اي زي��ادي در نشس��ت 
صميمانه با معاون اول رئيس جمهور مطرح شد 
و درددل هاي المپيكي ها ب��ه گوش جهانگيري 
رسيد، اما ش��ايد مهم ترين قولي كه المپيكي ها 

شنيدند، سركشي به اردوها بود و بس. 
  محدوديتبودجهدولت

دي��دار المپيكي ها ب��ا جهانگي��ري،  مع��اون اول 
رئيس جمهور كه قول آن از مدت ها قبل داده شده 
بود، دوش��نبه در حالي انجام ش��د كه ورزشكاران 
كشتي، وزنه برداري، بوكس، دووميداني و تكواندو 
غيبت داش��تند. در اين نشست صميمانه، مجتبي 
عابديني، شمشيرباز المپيكي كشورمان به نمايندگي 

از ورزشكاران بيانيه اي را قرائت كرد كه در آن تأكيد 
شده بود ورزش��كاران چش��م به دولت دارند تا در 
ريو افتخارآفرين ش��وند. علاوه بر عابديني،  رؤساي 
كميته ملي المپيك و پارالمپيك و برخي رؤس��اي 
فدراسيون ها نيز از مش��كلات خود گفتند . وقتي 
معاون اول رئيس جمهور از تخصيص بودجه در اوايل 
ماه آينده خبر داد كه حداقل دو، سه هفته ديگر است. 
آن هم در حالي كه جهانگيري در پايان اين جلسه و 
بعد از شنيدن مشكلات از زبان مسئولان و ورزشكاران 
تأكيد كرد كه دغدغه فدراس��يون ها، ورزشكاران و 
مسئولان ورزش بيشتر كمبود بودجه بود: »وظيفه 
دولت مي دانم كه كمك كند تا مشكلات ورزشكاران 

حل شود و آنها نيز دل مردم را شاد كنند. ساده ترين 
درخواست رئيس ملي كميته المپيك در نشست 
امروز از ميان پنج درخواستي كه مطرح كرد اين بود 
كه از اردوها بازديد كنم كه من قول تحقق اين موضوع 
را مي دهم. ورزش مي تواند وحدت را در جامعه افزايش 
دهد و بر همين اساس همه زحمات دولت و مسئولان 
براي اين است تا با قهرماني در ورزش به وحدت ملت 
كمك بشود. دولت موظف است به ورزش كمك كند 
اما محدوديت هاي بودجه اي دولت هم اكنون خيلي 
زياد است. ما در دوران خشكس��الي پولي، دولت را 
دست گرفتيم. اميدوار هس��تيم شرايطي به وجود 
بيايد كه دغدغه ها به حداقل برسد و درصدد هستيم 

تا خرداد و اوايل تيرماه كه يك مقدار دست مان باز 
شد، بودجه تزريق كنيم. 
  دغدغههايمالي

رئيس كميته ملي المپيك در پايان اين نشس��ت 
گفت: »دغدغه مالي يكي از مهم ترين مسائل ما است 
و اميدوارم با برطرف ش��دن اين موضوع بتوانيم به 
جامعه المپيك و پارالمپيك كمك كنيم. دولت سال 
94 به ما كمك كرد و اميدوارم در دو ماه باقي مانده 
تمام بودجه ما را تخصيص دهد چراكه فدراسيون ها 
در حال حاضر دست خالي كار مي كنند. در اين جلسه 
ما پنج پيش��نهاد اجرايي را ارائه كرديم و قرار است 
پيشنهاد ما بررسي و محدوديت هايي كه وجود دارد 
با توان دولت پرداخت شود. ما واقعاً شرمنده مربيان 
هستيم. آنها ضعيف ترين قشر جامعه ورزش هستند. 
از دولت مي خواهي��م خارج از اعتب��ارات كميته و 
وزارت 10 ميليارد براي 10 مربي و كادر فني المپيك 
و پارالمپيك اختصاص دهد. ما مشكلات را مطرح 
كرديم و اميدواريم حمايت  شويم. در شرايط سخت 

كارهاي بزرگ انجام داديم.«
  توقعحمايت

پولادگر، رئيس فدراسيون تكواندو از جمله كساني 
بود كه در اين جلس��ه صحبت كرد: »زودتر از اينها 
مش��تاق ديدار با جهانگيري بوديم. چند ماه پيش 
حرف هاي ديگري داش��تيم، اما حالا حرف هايمان 
عوض شده است. تمام كاروان ما با وجود ركوردي كه 
شكسته، چقدر مي تواند از دولت توقع داشته باشد. 
درخواست ما بسيار كمتر از شأن دولت است، ما فقط 
نگاه مهربانانه از دولت مي خواهيم. كاروان ايران در 
المپيك قبل بهترين عنوان را كسب كرد، تقدير از 20 

ورزشكار المپيكي كار سختي است؟«
خسروي وفا، رئيس كميته ملي پارالمپيك نيز تأكيد كرد 
كسب موفقيت بدون حمايت كامل دولت ممكن نيست: 
»ما نسبت به كاروان المپيك ورزشكاران بيشتري اعزام 
مي كنيم درحالي كه فقط يك سوم يا يك چهارم كميته 
ملي المپيك بودجه مي گيريم. حض��ور در المپيك 
و پارالمپيك كار آس��اني نيست. كس��ب سهميه كار 
طاقت فرسايي است و پس از آن نيز تلاش براي حضور 
موفق در اين ميادين بدون حمايت صددرصدي دولت 
شدني نيست. تا به امروز 88 سهميه در حوزه پارالمپيك 
كسب شده است كه اين 10 نفر بيشتر از دوره گذشته 

است، اما بايد حمايت ها هم متفاوت باشد.«
گودرزي نيز ابراز اميدواري كرد كه اين جلسه خروجي 
خوبي براي ورزش داشته باشد: »جهانگيري آمده بود تا 
مشكلات المپيكي ها را بشنود و خوشبختانه صحبت هاي 
مسئولان را از نزديك شنيد. اگر بودجه تخصيص پيدا 
كند مشكلات مرتفع مي شود و اميدوارم اين نشست 

خروجي خوبي براي ورزش كشور داشته باشد.«
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تعويق در پرداخت بودجه خطرات 
جبران ناپذيري براي ورزش ايران دارد

آماده س��ازي تيم هاي اعزامي به المپيك 
2016 پروس��ه اي اس��ت كه از مدت ها 
قبل آغ��از ش��ده و در اين مس��ير نياز به 
حمايت هاي دولت است. خوشبختانه با 
تلاشي كه ورزشكاران و مربيان كشورمان 
انجام داده اند تعداد سهميه هاي المپيك 
ريو فراتر از پيش بيني ها بوده و اين مسئله 
قطعاً تأثي��ر زيادي در پيش��رفت ورزش 
كش��ور دارد. اما متأس��فانه انتظارات در 
بخش پرداخت بودجه برآورده نشده است.  اگرچه در جلسه ورزشكاران 
با معاون اول رئيس جمهور حضور نداش��تم اما خبر دارم كه رؤس��اي 
فدراسيون ها از المپيكي نبودن فضاي ورزش و كمبود بودجه گلايه هاي 
زيادي داشته اند. اين در حالي است كه زمان اندكي تا اعزام نخستين 
گروه از ورزش��كاران ايراني به ريو باقي مانده. در حقيقت كميته ملي 
المپيك و فدراسيون هاي ورزشي براي رسيدن به اهداف خود نيازمند 
بودجه كافي و پرداخت به موق��ع آن هس��تند. در صورتي كه بودجه 
مصوب هنوز پرداخت نشده است! در راه تدارک سفر المپين ها به برزيل 
بسياري از كارها را به صورت اعتباري انجام داده ايم اما بدون شك ادامه 
اين روند غيرممكن است. براي اعزام كاروان بايد از پروازهاي خارجي 
استفاده كنيم و آنها هم قطعاً در صورت پرداخت نشدن به موقع وجه 
تمام بليت ها را لغو خواهند كرد. در حال حاضر شرايط ورزش ايران از 
نظر اجرايي وضعيت خوبي دارد اما از نظر مالي در ش��رايط بدي قرار 
گرفته است. قطعاً اگر بودجه مورد نياز به موقع و در روزهاي باقي مانده 
پرداخت نشود به مشكل مي خوريم. توقع كميته ملي المپيك اين بود 
كه در اين روزهاي حساس بودجه ورزش به دستمان برسد. حتي بارها 
به مس��ئولان اعلام كرديم كه از نظر مالي در مضيقه هستيم و شديداً 
به پول نياز داريم. در حقيقت پولي كه تاكنون در اختيار ما قرار گرفته 
كفاف فعاليت ها و ورزش ما را نمي دهد. به ويژه آنكه بخشي از بودجه اي 
را كه هنوز به دست ما نرسيده نيز بايد به پارالمپيك بدهيم. در صورتي 
كه پرداخت اين پول به ماه آينده موكول شود خطرات جبران ناپذيري 
براي ورزش ايران به همراه خواهد داشت. همچنان خوش بين هستيم 
كه طبق وعده هاي داده شده بودجه كميته در روزهاي آتي پرداخت و 

مشكلات فدراسيون ها برطرف شود.
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۴ شرط براي قبول مديرعاملي استقلال 
افشارزاده همچنان بر مسند مديرعاملي 
باشگاه اس��تقلال نشس��ته، اما هر روز 
اخباري مبني بر كنار گذاش��تن وي به 
گوش مي رسد. حمايت مسئولان وزارت 
ورزش و اخت��لاف او با هيئت مديره هم 
مزيدي بر علت ش��ده تا اين ش��ايعه به 
واقعيت نزديك باشد. چند روزي است نام قنبرزاده مديرعامل 
قبلي نفت براي مديرعاملي استقلال ورد زبان ها شده، شنيده ها 
حاكي از آن اس��ت كه قنبرزاده در مذاكره با مس��ئولان وزارت 
ورزش چهار شرط را مطرح كرده اس��ت؛ تسويه حساب با كادر 
فني، بازيكنان و عوامل فصل گذشته تيم، پرداخت 35 درصد از 
بودجه باشگاه، تعيين تكليف وضعيت هيئت مديره و اختيار تام 

براي به كار گيري همه عوامل باشگاه.

فريدون حسن

 نه پرسپوليسي هستم، نه استقلالي
 ايراده��اي گ��ودرزي ب��ه خريده��اي 
استقلال و جلوگيري از آنها باعث شده 
تا اين شائبه به وجود آيد كه وزير ورزش 
پرسپوليسي است، امري كه خودش به 
شدت تكذيب مي كند: »من نه استقلالي 
هس��تم نه پرسپوليس��ي. من در برخي 
موارد فقط اظهارنظر مي كنم كه متأس��فانه چنين اس��تنباطي 
شده كه مثلًا من پرسپوليسي ام. هواداران استقلال به دليل اينكه 
سال گذشته تيم شان خوب بوده امسال هم اين انتظار را دارند 
كه اين تيم خوب باشد. من فقط به مس��ئولان هشدار دادم كه 
بازيكن در خور استقلال بگيرند. تا آنجا كه خبر دارم استقلالي ها 
سه بازيكن و يك مربي خوب گرفته اند. تيم ها نبايد قرارداد هاي 

آنچناني براي بازيكنان در نظر بگيرند.«

عزم جزم كرش براي نجات كشتي فوتبال
تلاش هاي پيرمرد پرتغالي براي موفقيت فوتب��ال ايران ادامه دارد. به 
جرئت كمتر مربي ايراني را مي توان پيدا كرد كه با چنين رفلكسي در 
تمرين تيمش ديده شود، آن هم در شرايطي كه خودش مي گويد كشتي 
تيم ملي غرق شده و در حال رسيدن به كف درياست. كرش مي گويد 
كه اگر بخواهيم اين كشتي را به سطح آب بياوريم كار دشواري داريم. 
هيبت كرش در اين عكس نشان از عزم جزم شده او براي بيرون كشيدن 
فوتبال ايران از ته دريا دارد. او مي گويد زم��ان را براي برنامه صعود از 
مرحله گروهي جام جهاني از دست داده ايم، اما تلاش و پشتكارش در 

تمرين تيم ملي چيزي جز اين را مي گويد. 

حساس ترين ديدار مرحله گروهي كوپا آمه ريكا به نفع آرژانتين تمام 
شد. بامداد ديروز تيم ملي آرژانتين به مصاف شيلي رفت و به پيروزي 
2 بر يك رسيد. اين بازي تكرار فينال دوره گذشته كوپا آمه ريكا بود، 
فينالي كه آلبي سلسته نتيجه و جام را به شيلي واگذار كرد. مارتينو كه 
در اين بازي مسي را در تركيب نداشت پس از كسب اولين پيروزي اظهار 
داشت: »پيروزي مهمي كسب كرديم. بايد به همين شكل به كارمان 

ادامه دهيم و ممكن است سفرها موجب خستگي مان شود. همچنين 
ممكن است بهتر از اين بازي كنيم. در خصوص مسي بايد بگويم كه 
او پس از بازگشت از اسپانيا ش��روع به تمرين كرده و اميدوار هستيم 
چهار روز ديگر شرايط بازي را پيدا كند.« در ديگر ديدار گروه D پاناما 
شگفتي ساز شد و با نتيجه 2 بر يك بوليوي را از پيش رو برداشت. بامداد 

فردا هائيتي به مصاف برزيل مي رود و اكوادور با پرو روبه رو مي شود.

پيروزي شيرين و حيثيتي آلبي سلسته بر شيلي

آذربايجان اولين حريف آزادكاران در جام جهاني
رقابت هاي جام جهاني كشتي آزاد 2016 روز شنبه در لس آنجلس 
امريكا آغاز مي شود. در اين رقابت ها كه با حضور هشت تيم برتر 
جهان در دو گروه چهار تيمي برگزار مي شود تيم ملي كشتي آزاد 
كشورمان در نخستين ديدار خود به مصاف تيم آذربايجان مي رود. 
حضور قدرتمند آزادكاران ايراني در جام جهاني و درخشش در 
اين مسابقات پيش از المپيك ريو از اهميت زيادي برخوردار است. 
در گروه اول جام جهاني روسيه، گرجستان، تركيه و مغولستان و 

در گروه دوم ايران، امريكا، آذربايجان و هند حضور دارند. 

ظرفيت بالاي جودو در كسب مدال المپيك
حامد ملك محمدي، مربي تيم ملي جودو معتقد است محجوب و 
ملايي دو جودوكار المپيكي كشورمان پتانسيل رسيدن به سكوي 
ريو را دارند: »برنامه خاصي براي آماده س��ازي ملي پوشان طراحي 
كرده ايم. اين برنامه باعث مي شود هر سه نماينده ما با آمادگي كامل 
راهي المپيك ش��وند. اگر در طول مدت زمان حضور در ريو تا آغاز 
رقابت ها بتوانيم جودوكاران خود را با شرايط المپيك آماده كرده و 
استرس ناشي از مبارزه روي تاتامي المپيك را كاهش دهيم به جرئت 

مي توان گفت كه ملايي و محجوب توان كسب مدال را دارند.« 

بسكتبال با ويلچر شگفتي ساز ريو مي شود
عباس آقاكوچكي، سرمربي تيم ملي بسكتبال با ويلچر ابراز اميدواري 
كرد اين تيم در پارالمپيك 2016 شگفتي ساز شود: »آلمان، انگلستان، 
امريكا، برزيل و الجزاي��ر، در مرحله گروهي پارالمپيك حريفانمان 
هستند. آمار حريفانمان را در مسابقات تداركاتي كه اخيراً در آن حضور 
داشته اند رصد كرده ايم. همه خيلي خوب براي ريو آماده مي شوند. به 
همين دليل ديدارهاي سختي را در اين بازي ها خواهيم داشت. تيم 
ما هشت س��ال از پارالمپيك دور بوده اما در پارالمپيك ريو با وجود 

رويارويي با حريفان مدعي مي خواهد شگفتي ساز شود.«

ملامحمد به اوين رفت
معاون فرهنگي فدراسيون فوتبال راهي اوين شد. ملامحمد با تبديل 
شدن قرار بازداشتش به بازداش��ت موقت عصر ديروز راهي اوين شد. 
خبرگزاري ميزان در اين خصوص نوشت: »مراحل بازپرسي از ملامحمد 

در شعبه ويژه جرائم ورزشي دادسراي فرهنگ و رسانه ادامه دارد.«
-------------------------------------------------------------

محمدپور و قاسمي پور در راه باكو
احمد ناطق نوري، رئيس فدراس��يون بوكس گفت: »سجاد محمدپور و 
امين قاسمي پور به عنوان نفرات اصلي اوزان 52 و 69 كيلوگرم به مسابقات 
انتخابي المپيك در جمهوري آذربايجان اعزام مي شوند. علاوه بر اين تركيب 

9 نفره تيم براي اعزام به اين رقابت ها طي روزهاي اخير اعلام مي شود.«
-------------------------------------------------------------

گلايه هاي خناري نژاد از وزارت ورزش
هادي خناري نژاد، كاپيتان تيم ملي ژيمناستيك ايران با انتقاد از شرايط 
حاكم بر اين رشته گفت: چند سالي اس��ت كه ژيمناستيك رها شده 
است. در حال حاضر تيم ملي بزرگسالان نداريم، چه برسد به تيم هاي 
پايه كه بخواهند اميد ژيمناس��تيك ايران باشند. نمي دانم چرا وزارت 
ورزش حاضر نيست ريالي براي ژيمناستيك خرج كند. آنها حتي ما را 

براي مسابقات كسب سهميه هم اعزام نمي كنند.«
-------------------------------------------------------------

بايد اختلافات را كنار بگذاريم
آرش ميراسماعيلي، نايب رئيس فدراسيون جودو گفت: »براي موفقيت در 
المپيك بايد تمام اختلافات را كنار بگذاريم و متوجه باشيم كه تنها در سايه 
اتحاد و همدلي مي توانيم موفق باشيم. ما تمام ش��رايط و امكانات را براي 
نمايندگان المپيكي مان فراهم كرده ايم و موفقيت آنها بسته به اين است كه در 

روز مسابقه بتوانند با تمام وجودشان براي افتخارآفريني كشور بجنگند.«

شيوا نوروزي

اصغررحيمي

سرپرست كاروان المپيك ايران

زمانزياديتاآغازماراتنالمپي�کباقينماندهامافض�ايورزشايران
برخلافادعايمسئولان،هنوزهمالمپيکينيست.اينمسئلهرااگرچه
بارهاوبارهابس�ياريازکارشناس�انومربيانفريادزدهاند،وليياگوش
ش�نواييپيدانش�دهبرايترتيباثردادنبهاينمهم،ياهربارمس�ئله

بهطورکليباقيافههايحقبهجانبتکذيبش�دهاس�ت.بااينوجود،
المپيکينبودنفضايورزشايراندرجلس�هروس�ايفدراس�يونهاو
المپيکيهابامعاوناولرئيسجمهوربهرخکش�يدهشد،خصوصاًوقتي
جهانگيريازتلاشبرايتخصيصبودجهالمپيکيهاتااوايلتيرماهخبرداد.

 جهانگيري به المپيكي ها 
وعده تزريق بودجه داد

دنياحيدري
گزارش

تيممليواليبالبهايرانبرگشت،معروفچکهاراتحويلگرفت
داورزني: از سكوي المپيك بدمان نمي آيد

وليبال


